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26-02-2018 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Ved Naalakkersuisoq besvarelsen af § 37 spørgsmål 049_2018 (Sags nr.: 2018-4135) 

står der bl.a.: 

“Naalakkersuisuts arbejde... skrider planmæssigt fremad. Under hensyntagen til 

områdets kompleksitet forventer arbejdsgruppen at aflevere en rapport og som vil 

blive omdelt til Inatsisartut.” 

Med disse udsagn, er det interessant at vide hvornår den førnævnte rapport vil blive 

fremlagt? 

2. I medfør første (1) spørgsmål, hvordan sikrer man arbejdsgruppens medlemmer også 

er personer som tager højde for landets og dets befolknings interesser? 

3. I medfør første (1) spørgsmål, siden der siges at Naalakkersuisuts planer planmæssigt 

skrider fremad, er det interessant at se planerne. Hvorledes ser de ud, samt hvorledes 

under hvilke datoer er fremgangsmåden til udførelse af fornævnte planer? 

4. Kender Naalakkersuisut til, hvor meget der samlet set omsættes økonomisk alene ved 

overflyvning af Grønlands luftrum? 

 

(Medlem af Inatsisartut Per Rosing-Petersen, Partii Naleraq) 

 

Begrundelse: 

Vil gerne have uddybet førnævnte planer. 

 

Spørgsmålet bedes at blive besvaret indenfor ti (10) arbejdsdage. 


